

敬啟者：

第六十八屆畢業典禮及綵排事宜

本校將分別於2021年6月29日(星期二)及2021年6月30日(星期三)假本校禮堂舉行第六十八屆畢業禮綵排及典禮。貴子弟是服務生、領獎學生或六年級畢業生，因此**必須**參與是次活動。綵排及畢業典禮安排如下：

綵排： 2021年6月29日(星期二)

1. 學生如常於上午8時前到校。
2. 綵排完畢，如常於下午1時放學。

畢業典禮： 2021年6月30日(星期三)

1. 學生如常上午8時前到校。
2. 典禮完畢，於正午12時放學。

注意事項：

** 學生穿著整齊夏季校服(小六畢業男生穿長褲)及不用帶書包

畢業典禮將於2021年6月30日(星期三)上午10時30分假本校禮堂舉行，受場地人數限制，歡迎家長到校透過本校校園電視台觀看實時直播，典禮後可與子女拍照留念。如有任何查詢，請致電2476 2414與班主任或黃霏嵐老師聯絡。

備註：

1. 請於6月18日(星期五)或以前將回條交予班主任。
2. 受場地人數限制，每個家庭只能安排最多2位家長到校觀看實時直播。
3. 未能安排到校的家長/親友，可於6月30日(星期三)上午10:30前到以下連結：
<http://ktmy.edu.hk/2021GC/> 或使用右方二維碼(QR code)，在校外收看實時直播。
4. 隨函附上第六十八屆畢業典禮邀請卡及程序表，並提供當天畢業典禮的實時直播連結，歡迎家長到場觀禮。



此致

貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月十六日



(No: 091A/2020)

敬覆者：

本人知悉有關「第六十八屆畢業典禮及綵排事宜」。

本人和家人(共_____人)*到校參加 / 不參加 貴校於2021年6月30日(星期三)上午10時30分舉行之第六十八屆畢業典禮。(*請在適當的內加上✓)

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日期： 2021 年 6 月 日

註：請於6月18日(星期五)或以前將回條交予班主任。

Dear Parents/Guardians,

Arrangements for the Rehearsal and the 68th Graduation Ceremony

We will hold the 68th Graduation Rehearsal and the Ceremony at our school hall on 29th June 2021, Tuesday and 30th June 2021, Wednesday respectively. **All P.6 students and the students who have won awards and/or will help in the ceremony are required to join the Rehearsal Day and the Graduation Ceremony.** Your child **will join** the Graduation Rehearsal and the Ceremony. The details are as below:

Rehearsal Day (29th June 2021, Tuesday)

1. Students come to school as usual **at 8am.**
2. Students go home **at 1pm.**

Graduation Day (30th June 2021, Wednesday)

1. Students return to school as usual **at 8am.**
2. Students go home **at 12:00nn**

Reminders:

** Students wear summer school uniforms (**P6 boys must wear trousers**). No school bags are needed.

The Graduation Ceremony will be held at our school at 10:30a.m. on 30th June 2021, Wednesday. Due to the restriction on the numbers of attendees, parents are welcome to watch the live stream conducted by the Campus TV at our school, and take pictures with your children after the ceremony. If you have any enquiries, please contact the class teacher or Ms. Wong Fei Lam at 2476 2414.

Remarks:

1. Please return the reply slip to your class teachers on or before 18th June, 2021 (Friday).
2. Due to the restriction on the numbers of attendees, there can only be two parents for each family to watch the live stream at our school.
3. For parents/family members who cannot come to our school, they are welcome to watch the live-stream at home at 10:30 a.m. on June 30 (Wednesday) via <http://ktmy.edu.hk/2021GC/> or you may scan the following QR code to watch online broadcast on that day.



4. Attached please kindly find the 68th graduation ceremony invitation card and the schedule. The link to the live-stream of the ceremony is also provided herewith.

Yours sincerely,



Mr Lau Keung
Principal



Reply Slip

Notice(No : 091A/2020)

Dear Principal,

I have read the notice of ‘Arrangements for Rehearsal and the 68th Graduation Ceremony’.

My family and I shall (total _____ people) * attend / **NOT** attend the 68th Graduation Ceremony on 30th June 2021. (* Please put a ‘✓’ in the appropriate box.)

Student’s name: _____ () Class: _____

Parent’s / Guardian’s name: _____

Parent’s / Guardian’s signature: _____

Date: 2021 (Y) 6 (M) _____ (D)

Please return the reply slip to your class teachers on or before 18th June, 2021 (Friday).